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Vragen Artikel 40 Reglement van Orde 

 
Van: R.Slewe, fractie Hart voor Bloemendaal 
Datum: 20 mei 2019 
Betreft:  
 
Geacht College, 
 
Inleiding 

Ooit in het leven geroepen om een evaluatie uit te voeren van de 
beeldvormende avonden is dit clubje met geen enkele status uitgegroeid 
tot een podium waar oa de burgemeester van alles naar toe brengt.  
Terwijl wij nog helemaal geen evaluatie van wat dan ook hebben gezien… 
De secretaris is de privé juriste van bm Roest. 
Zo wordt er op kosten van de Bloemendaalse burgerij een professor 
binnengevlogen die iets moet gaan zeggen over de facebookactiviteiten 
van "destructieve krachten”  in de Bloemendaalse raad. 
En heel toevallig wordt meteen daarna door vrijwel alle partijen  een 
campagne gestart om de voorzitter van de commissie bestuur en 
middelen, Groen mocht de voorzet geven om vervolgens te worden 
afgemaakt door van de Bunt die totaal uit zijn dak ging en Doorn. 
Volkomen afgesproken werk met uitsluiting van twee partijen. 
Het buitensluiten van raadsleden is hiermee bevestigd. 
Vele malen hebben wij om verslagen gevraagd van deze openbare 
bijeenkomsten. Nooit gekregen. Gisteravond kreeg ik de bevestiging dat 
de verslagen zouden worden toegestuurd. Het gaat specifiek om het 
verslag van de bijeenkomst met de professor en ‘destructieve’ krachten. 
Dat verslag is vastgesteld  en verspreid (niet naar HvB). Er staat niet op 
dat dit nog een concept is of iets dergelijks. 
Tot op heden heb ik nog steeds het verslag niet. Excuus nu opeens is dat 
het nog zou moeten worden vastgesteld en dat is onzin want het is al 
vastgesteld. Uiteraard moet de tekst nog worden aangepast. Helaas voor 
een ieder, de inhoud van het verslag is al bekend. Het achteraf aanpassen 
van die tekst zou wel typisch Bloemendaals zijn maar is niet meer 
mogelijk. 
 
Vragen 

 
1. Wat zijn de kosten geweest van het invliegen van deze professor ? 
2. wie heeft dit geïnitieerd ? 
3. Wie heeft dit geagendeerd ? 
4. Waarom is aan HvB deze informatie onthouden terwijl de aanvallen 
tijdens afgelopen commissievergadering op mevr Roos voortvloeien uit de 
zaken die in het verslag zijn genoemd ? 
5. Wie is verantwoordelijk voor het maken van verslagen? 
6. Wie zijn die destructieve elementen 
7. Wie heeft deze term verzonnen? 
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Er komen nog meer vragen bij want wij nemen deze kwestie hoog op. 
 
Alles kan in Bloemendaal maar het bewust buitensluiten en vervolgens 
aanvallen van een voorzitter van de commissie bestuur en middelen op 
deze wijze is beschamend. 
 
8. Ik wil per omgaande de niet gecensureerde verslagen zoals die eerder 
zijn verspreid naar de rest van de raad. 
 
Met vriendelijke groet, 
Fractie Hart voor Bloemendaal 
R. Slewe 


